
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
27.01.2025 
 
Luni, 27 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă lista cu inspectorii școlari care s-au înscris la cursuri de formare în cadrul 

acreditării Erasmus+. 
2. Se prezintă nota de fundamentare referitor la programul electronic pentru  

secretariat ISJ. Se utilizează 1 lună de probă. 
3. Se prezintă solicitarea unui cadru didactic de menținere în activitate peste vârsta 

de pensionare. 
4. Se aprobă programarea pentru anul 2025 a concediilor de odihnă pentru 

personalul didactic auxiliar și administrativ din cadrul I.S.J. Hunedoara. 
5. Ca urmare a refuzului conducerii unității de a semna contractul de dare în 

administrare a Grădiniței de la Școala Gimnazială ”Sfânta Varvara” Aninoasa, 
datorită problemelor tehnice, se constituie o comisie de verificare din cadrul I.S.J. 
Hunedoara. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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